
西安外事学院来华留学生申请材料 

 

一、 每年申请截止日期  

11 月 30 日 /5 月 30 日  

入学日期：3 月/9 月（具体时间以通知为准） 

二、 申请资格  

1. 身体健康且年龄 18-50 周岁 

2. 持外国有效护照的非中国籍公民。 

3. 能负担在华学习期间的学习与生活费用。 

三、 提供材料  

1. 填写《来华留学生申请表》（见附件） 

2. 护照首页扫描件 

3. 高中毕业学历文件，须为中文或英文的原件或公证件 

4. 高中阶段全部课程及成绩单，须为中文或英文的原件或公证件 

5. 申请人国籍国官方出具的无犯罪证明及中国领事馆认证，以及无犯罪记录的中文翻

译件 

6. 申请人体检证明（境外体检需当地中国大使馆认可的医院体检） 

7. 官方的留学生疫苗接种凭证  

8. HSK 成绩单（学历生必须提供 HSK4） 

9. 照片：8 张（白底护照规格） 

10. 电子版证件照片一张  

四、 材料审批 

 我校接收到学生材料后办理JW202表和入学通知书，然后去陕西省教育厅和陕西省外办

审核审批（大概需要三周-四周时间），最后邮寄给申请人，申请人在本国的中国领事馆办

理签证。 

五、 费用 

1. 学费：语言生 RMB15,000 元/学期, RMB30,000 元/学年； 

本科学位项目RMB11,500~13,500元/学期, RMB23,000~27000元/学年。 

对于已签互免学费交换生的学校，免除学生学费。 

2. 报名费：RMB 400 元 

3. 住宿费：RMB 4500 元/学期/人（标准 2 人间，不含假期） 

4.  书费：根据班级情况而定（RMB500~ 元人民币） 

    5.  保险费：RMB 400 元/学期，RMB 800 元/学年。 

6.  持 X1 签证：体检（RMB 350 元）→ 办理居留许可（RMB 400 元） 

7.  宿舍房卡押金 RMB 50 元 

六、 联系信息 

地址：中国陕西省西安市雁塔区鱼斗路 18 号西安外事学院国际交流中心 

邮编：710077 

电话：86-29-88751485 

网址：www.xaiu.edu.cn 

邮箱：intercenter@xaiu.edu.cn; intercenter_xaiu@163.com 
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Overseas Students Application of Xi'an International University 

 

I. Application Deadlines and Entry Date 

Deadline: November 30th for fall semester, May 30th for spring semester 

Entry Date: March in spring semester, September in fall semester 

*Any change with the aforesaid date and time is subject to the notice. 

II. Application Qualification 

1. Applicants should be healthy and between 18 to 60 years old. 

2. Foreign students (non-Chinese) should provide valid passport. 

3. Applicants can afford the tuition and living expenses during their study in China. 

III. Documents Needed 

1. Fill in the Application Form of Admission (attached) 

2. Copy of passport (including the signature, high quality)  

3. Academic transcript  

4. Certificate of School or Graduation 

5. Certificate of non-criminal record issued by the official of the applicant's country and 

verified by the Chinese Consulate (preferable if it is translated into Chinese). Valid for 6 

months 

6. Applicant's Physical Examination Report (Overseas physical examination shall be 

conducted by a hospital approved by the local Chinese embassy). Valid for 6 months 

7. Official vaccination certificate for international students 

8. Transcript of HSK (Optional) 

9. Passport size photos (white background) 

10. An electronic passport size photo 

IV. Application Processing 

 Waiting for the Shaanxi provincial government to sign the JW202 form（three to four weeks）, 

mail JW202 Form and Offer to the applicants to apply for study visa at the local Chinese consulate 

or embassy. 

V. Fees 

1. Tuition fee: Language Programs 15,000 RMB/semester, 30,000 RMB/year; 

Bachelor’s degree programs 11,500~13,500 RMB/semester, 23,000~27000 RMB/year. 

Tuition fees are exempted for partnership universities with mutual agreement on 

exchange students.  

2. Application fee: 400RMB . 

3. Accommodation: 4,500 RMB/semester/person (standard twin-bed room, excluding 

summer and winter vacations) 

4. Textbooks: varies according to different level classes (250~400) 

    5. Insurance: 400 RMB/semester, 800 RMB/year. 

6. X1 visa holders need to have a physical examination first while arrive in Xi’an (350 RMB), 

and then a residence permit (400 RMB).  

8. Deposit for dormitory key card: 50 RMB. 

VI. Contact Information 

Address: 18 Yu Dou Lu, Yanta District, Xi'an, Shaanxi Province, China 710077 

International Exchange Center, Xi’an International University  

Phone: 86-29-88751485 

E-mail: intercenter@xaiu.edu.cn; intercenter_xaiu@163.com 



 

 

学校图片 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

西安外事学院简介 

Xi'an International University Profile 
 

西安外事学院创建于 1992 年，是一所中国教育部认证的以本科教育为主民

办非营利性普通高校，坐落于中国古城西安，占地 126 万平方米，在校学生约 2

万人，教职工 1700 余名。学校下设 8 个学院，设置 67 个专业。与海内外知名学

府、企业联合培养人才。以本科教育为主体，并同海内外知名大学联办研究生教

育，形成了以经、管、文、医、工、艺、农、教等领域，经过 27 年的发展，已

成为一所综合性大学。 



Xi'an International University (XAIU) is a private institution of higher education 

with the accreditation of China's Ministry of Education for four-year baccalaureate 

programs. Founded in 1992 and located in the heart of Xi'an, the most historic city in 

China, the University sits on 1.26 million square meters of land, has about 20,000 

students and 1,700 faculty and staff. The University includes 8 colleges offering 67 

major fields of study, which cover Management, Economics, Humanities, Medicine, 

Engineering, Agriculture, and Arts. It has partnered with famous universities and 

enterprises both at home and abroad to cultivate bachelor and master talents. Over 

nearly 30 years of development, XAIU has grown into a multi-discipline 

comprehensive university.  

    入选美国哈佛大学商学院教学案例，是中国高等教育发展模式的唯一代表；

教育部“全国创新创业典型经验高校”（全国 50 所），西北地区唯一上榜高校；

陕西省教育厅“一流学院建设单位”，陕西省民办普通本科高校三所建设单位之

一；入选教育部“一站式”学生社区综合管理模式建设试点高校（全国 10 所）；

西安外事学院被教育部遴选为中华传统优秀文化传承基地。 

Major Awards and Achievements: One of three case studies in China studied by 

Harvard Business School and the only representative of China’s higher education 

development mode. National Top 50 Universities and Colleges of Outstanding 

Experiences in Creativity and Entrepreneurship Education awarded by China’s 

Ministry of Education, the only university among higher education institutions in 

northwest China. Award of “First-class University Construction Unit” from the 

Department of Education of Shaanxi Province, one of the three nominated 

undergraduate private universities in Shaanxi Province. One of the 10 pilot projects of 

the “One-stop Service” student community comprehensive management mode by the 

Ministry of Education. Selected as the base of Chinese traditional excellent culture 

inheritance by the Ministry of Education. 

 

 


